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1. Bacaan Doa.
 

2. Pemasyhuran Daripada Tuan Speaker.
 

3. Pertanyaan-pertanyaan Bagi Jawapan-jawapan Lisan.
 

 188.  YB ENCIK AWLA BIN DRIS (N.25 SIMUNJAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

Apakah tindakan yang diambil bagi menangani isu jalan jalan Batang Sadong –
Simunjan yang mengalami mendapan dan boleh mendatangkan bahaya
kepada pengguna jalanraya yang tidak biasa menggunakan jalan tersebut?

 
 189.  YB ENCIK JOHN ANAK ILUS (N.23 BUKIT SEMUJA)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  
Adakah pihak kerajaan akan memberi bantuan kepada para petani yang
menjadi mangsa atas kerosakan tanaman atau ternakan akibat banjir kilat?

 
 190.  YB DR SIMON SINANG @ SINANG ANAK BADA (N.21 TEBEDU)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  
Apakah tindakan kementerian dalam menangani isu penyakit Hepatitis di
kawasan DUN Tedebu dan Sarawak amnya?
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 191.  YB DATO SRI WONG SOON KOH (N.53 BAWANG ASSAN)
 
  To ask the Minister for Transport
 

  

It has been made known that the hydrogen tram line has been suspended in
China.
(i) How is it going to impact the implementation of our ART in our State?
(ii) When will the total 38 ART vehicles arrive in Sarawak?

 
 192.  YB ENCIK BILLY ANAK SUJANG (N.1 OPAR)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Ramai masih tertanya-tanya apakah status terkini berhubung dengan
Malaysian Agreement 1963 (MA63) terutama sekali berkaitan dengan
autonomi Sarawak terhadap Pendidikan dan Perkhidmatan Kesihatan dan
Perubatan?

 
 193.  YB ENCIK KENNEDY CHUKPAI UGON (N.66 MURUM)
 
  Bertanya kepada Menteri Sumber Asli dan Pembangunan Bandar
 

  
Apakah status pelaksanaan Pelan Struktur dan Pelan Induk Pembangunan
(Development Master Plan) bagi pekan Daerah Kecil, BRS Sg. Asap?

 
 194.  YB ENCIK FRIDAY ANAK BELIK (N.39 KRIAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Belia, Sukan dan Pembangunan Usahawan
 

  

(i) Adakah Kerajaan mempunyai strategi khas dan komprehensif ke arah
pembentukan golongan Belia terutama sekali dalam bidang Ekonomi Baharu
yang menjadi fokus Kerajaan masakini?
(ii) Adakah Kerajaan mempunyai cadangan untuk menubuhkan Pusat Latihan
Belia di Saratok?

 
 195.  YB DATUK DING KUONG HIING (N.46 MERADONG)
 
  To ask the Minister for Education, Innovation and Talent Development
 

  

There are 100 plus children waiting to undergo screening process prior to
admission to PPKI classes in Meradong. Does the Ministry have any plans to
address this issue to avoid further delay in this crucial stage of early childhood
education?

 
 196.  YB DATO DENNIS NGAU (N.77 TELANG USAN)
 
  To ask the Minister for Tourism, Creative Industry and Performing Arts
 

  

(i) Are there policies and budget allocation to help rural communities who
operate community-based tourism and homestays?
(ii) What are the strategies to safeguard and preserve the heritage of
indigenous communities of Sarawak particularly traditional cuisines?
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 197.  YB ENCIK ANYI ANAK JANA (N.49 NGEMAH)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Skim Penempatan Semula (SPS) RASCOM di Nanga Jagau, Nanga Ngungun
dan Nanga Tada mempunyai jumlah penduduk yang ramai. Adakah terdapat
perancangan untuk menubuhkan Pondok Polis di SPS RASCOM tersebut
untuk menjaga kawalan keselamatan dan kawalan isu sosial di penempatan
tersebut?

 
 198.  YB ENCIK JOHNNY PANG LEONG MING (N.68 TANJONG BATU)
 

  
To ask the Minister for Women, Early Childhood and Community
Wellbeing Development

 

  

Given the low approval rate and slow processing of the Kenyalang Gold Card
applications, which has impacted elderly welfare in Sarawak, what measures
are being implemented to expedite and improve the efficiency of the approval
process and card possession?

 
 199.  YB ENCIK ROYSTON BIN VALENTINE (N.57 TELLIAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

(i) Bagaimanakah kerajaan Sarawak dapat meningkatkan aksesibiliti
perumahan bagi golongan B40 dan M40 di Sarawak?
(ii) Apakah mekanisme yang digunakan untuk memastikan harga rumah
terkawal dan tidak terlalu mahal?

 
 200.  YB TUAN HAJI MOHAMAD BIN DURI (N.38 KALAKA)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Apakah status perancangan SEB bagi membina talian 33kV daripada
Pencawang 132/33kV Serudit terus ke Saratok dan adakah SEB bercadang
untuk membina pencawang 33kV di Roban bagi menangani masalah
kekerapan terputus bekalan elektrik di kawasan Roban hingga ke Kabong?

 
 201.  YB ENCIK SEE CHEE HOW (N.11 BATU LINTANG)
 

  
To ask the Minister for Women, Early Childhood and Community
Wellbeing Development

 

  

What are the Government’s policies, strategies and channels for reporting,
curtail and eradicate bullying and risky behaviour (indulgence in activities that
are not ‘age appropriate’) such as drinking, smoking and sexual experience in
early adolescence particularly amongst school students?
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 202.  YB ENCIK BARU BIAN (N.81 BA'KELALAN)
 
  To ask the Minister for Infrastructure and Port Development
 

  
When is the ongoing SSLR Phase 1 construction from Lawas to Long Luping
expected to complete?

 
 203.  YB ENCIK CHIENG JIN EK (N.51 BUKIT ASSEK)
 
  To ask the Minister for Natural Resources and Urban Development
 

  

When the Sarawak Government will release the overall masterplan for Bukit
Assek Re-development Plan and how much allocation will be budgeted for
this plan under the respective stages?

 
 204.  YB DATUK HAMZAH BIN HAJI BRAHIM (N.17 STAKAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

(i) Bagaimanakah Kerajaan Negeri menangani isu pemaju perumahan yang
bermasalah di kawasan Stakan?
(ii) Pembeli rumah telah mula membayar pinjaman, namun rumah masih tidak
dapat diduduki oleh mereka. Apakah langkah kerajaan dalam mengatasi
masalah ini?

 

 
205.  YB ENCIK AZIZUL ANNUAR BIN PEHIN SRI HAJI ADENAN (N.3 TANJONG

DATU)
 

  
Bertanya kepada Menteri Perdagangan Antarabangsa, Industri dan
Pelaburan

 

  

Bangunan SEDC di Sematan masih beroperasi oleh peniaga-peniaga
tempatan namun ia dilaporkan dalam keadaan yang tidak memuaskan. Apakah
perancangan pihak SEDC terhadap pengurusan peniaga-peniaga dan
penyelenggaraan bangunan tersebut?

 
 206.  YB ENCIK NICHOLAS KUDI ANAK JANTAI (N.64 BALEH)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Terdapat beberapa tempat berpotensi untuk membangunkan projek Punca
Kuasa Elektrik Melata di kawasan Sungai Gaat dan juga Sungai Mujong.
Apakah perancangan Kerajaan Sarawak untuk meningkatkan sosio ekonomi
dan keterjaminan kebajikan penduduk setempat yang terkesan akibat
pembinaan tersebut?
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 207.  YB DATO PAULUS PALU GUMBANG (N.80 BATU DANAU)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pembangunan Wanita, Kanak-kanak dan
Kesejahteraan Komuniti

 

  
Adakah status terkini kes penyalahgunaan dadah di Bahagian Limbang amnya
dan kawasan DUN Batu Danau khasnya?

 
 208.  YB ENCIK JOHNICHAL RAYONG ANAK NGIPA (N.33 ENGKILILI)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

Tanaman kopi amatlah sangat popular pada masa kini di kalangan para
pekebun. Adakah kerajaan akan mengembangkan tanaman tersebut ke
kawasan Engkilili secara besar-besaran kerana mempunyai potensi yang
besar?

 
 209.  YB DATO IBRAHIM BIN BAKI (N.8 SATOK)
 
  To ask the Minister for Education, Innovation and Talent Development
 

  

What industries in Sarawak are most in need of skilled workers from TVET
programs, and how are the institutions aligning their courses to meet these
demands?

 
 210.  YB ENCIK SAFIEE BIN HAJI AHMAD (N.43 DARO)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  
Sejauh manakah Distribution of Gas Ordinance 2016 yang dipinda pada tahun
2023 dilaksana dan dikuatkuasakan oleh Kerajaan Sarawak?

 
 211.  YB DATO IR. LO KHERE CHIANG (N.13 BATU KITANG)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  
What is the current status of the issuance of strata titles for RPR Taman Flora
Indah, Arang Road of N.13 Batu Kitang?

 
 212.  YB PUAN DAYANG NOORAZAH BTE AWANG SOHOR (N.28 LINGGA)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  
Bilakah dijangka pelaksanaan pembangunan baharu bagi Pejabat Daerah
Kecil Maludam termasuk kuarters Kerajaan di kawasan tersebut?

 
 213.  YB IR. CHRISTOPHER GIRA @ GIRA ANAK SAMBANG (N.59 TAMIN)
 
  To ask the Minister for Transport
 

  

There are complaints of frequent flight delays and the damage of check-in
luggage in domestic and international routes. Is there any compensation to
the passengers on the delay of flight and the damage of luggage?
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 214.  YB ENCIK SEE CHEE HOW (N.11 BATU LINTANG)
 
  To ask the Minister for Infrastructure and Port Development
 

  

The plan to alleviate the heavy and viscous traffic congestion at Jalan Tun
Datuk Patinggi Hj. Ahmad Zaidi Adruce or Jalan Keretapi, Jalan Rock and
Jalan Green.

 
 215.  YB ENCIK ABDUL YAKUB BIN HAJI ARBI (N.58 BALINGIAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  
Berapakah jumlah gas asli digunakan untuk menghasil elektrik (electricity
generation) di Sarawak hingga kini?

 
 216.  YB ENCIK KENNEDY CHUKPAI UGON (N.66 MURUM)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

(i) Apakah inisiatif kerajaan untuk merancakkan aktiviti pertanian yang dapat
meningkatkan sosioekonomi rakyat pendalaman, khususnya di Ulu Linau,
Tegulang, Metalun, dan Long Urun di DUN Murum?
(ii) Apakah status pembinaan stesen-stesen pertanian di DUN Murum?

 
 217.  YB DATUK DING KUONG HIING (N.46 MERADONG)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  

The existing infrastructure facilities at Kampung Malaysia Resettlement
Scheme, Bintangor, are in poor conditions, causing frequent earth drain
blockages and flooding. Does the Ministry have any plans to improve same?

 
 218.  YB ENCIK JOHNNY PANG LEONG MING (N.68 TANJONG BATU)
 
  To ask the Minister for International Trade, Industry and Investment
 

  

In response to the frequent industrial accidents and explosions in the
Samalaju heavy industrial area, what measures are being implemented to
ensure the safety and health of the people in Bintulu, including air quality?

 
 219.  YB DATO SRI WONG SOON KOH (N.53 BAWANG ASSAN)
 
  To ask the Minister for Natural Resources and Urban Development
 

  

Several versions of Bukit Assek redevelopment plans have been announced
by the relevant minister, deputy minister and local YB. Which is the actual one
that is to be implemented and the time span for it to be carried out?
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 220.  YB DR SIMON SINANG @ SINANG ANAK BADA (N.21 TEBEDU)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Masalah bekalan air di Jalan Baki-Riih, Serian sering menjadi bahan bualan di
DUN Tebedu. Apakah rancangan kementerian untuk menangani masalah
tersebut?

 
 221.  YB ENCIK JOHNICHAL RAYONG ANAK NGIPA (N.33 ENGKILILI)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

Kawasan DUN N.33 Engkilili adalah kawasan di mana majority rakyat adalah
terdiri daripada golongan kaum petani dan pekebun. Apakah langkah-langkah,
khasnya oleh Jabatan Pertanian dalam membantu golongan ini?

 
 222.  YB TUAN HAJI MOHAMAD BIN DURI (N.38 KALAKA)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

Apakah status terkini projek menaiktaraf jalan Bajau/Kupang Saratok dan
jambatan Pagan yang menghubungkan Kampung Kupang ke Pekan Saratok
serta Jalan Serandong, Perpat dan Paloh?

 
 223.  YB DATO FAZZRUDIN BIN HAJI ABDUL RAHMAN (N.6 TUPONG)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

Apakah perancangan, tindakan dan cabaran Kerajaan bagi menangani isu
‘developer’ yang menghadapi masalah menyiapkan ‘housing development’
mereka sehinggakan membebankan pembeli-pembeli membayar pinjaman
tetapi belum dapat mendiami rumah tersebut?

 
 224.  YB ENCIK ADAM YII SIEW SANG (N.74 PUJUT)
 

  
To ask the Minister for Women, Early Childhood and Community
Wellbeing Development

 

  

Many elderly citizens face significant delays when applying for the Kenyalang
Gold Card. Could the Ministry provide an explanation for the causes of these
delays?

 
 225.  YB ENCIK SAFIEE BIN HAJI AHMAD (N.43 DARO)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Berapakah kuantiti gas asli digunakan untuk penjanaan elektrik (electricity
generation) di Sarawak setakat ini dan berapakah kuantiti gas yang digunakan
untuk industri hiliran di Sarawak?
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 226.  YB ENCIK FRIDAY ANAK BELIK (N.39 KRIAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

Baru-baru ini Kerajaan telah mengumum dan meluluskan Peruntukan
sebanyak RM100 juta bagi membaikpulih sekolah-sekolah daif di Sarawak.
(i) Apakah mekanisme dan bagaimana ianya diperuntukkan atau diagihkan?
(ii) Adakah terdapat sekolah-sekolah di kawasan DUN N39 Krian terlibat?

 
 227.  YB PUAN DAYANG NOORAZAH BTE AWANG SOHOR (N.28 LINGGA)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

Apakah langkah Kerajaan menangani isu Perladangan Sawit FELCRA yang
dilaporkan mengalami kerugian hampir 15 tahun kepada peserta Bumiputera
contohnya di Lingga?

 
 228.  YB IR. CHRISTOPHER GIRA @ GIRA ANAK SAMBANG (N.59 TAMIN)
 
  Bertanya kepada Premier Sarawak
 

  

Apakah langkah Kerajaan untuk mengatasi masalah kekurangan kakitangan
yang berkhidmat di Pejabat Residen Sibu, Pejabat Daerah Sibu dan Pejabat
Daerah Selangau?

 
 229.  YB DATO PAULUS PALU GUMBANG (N.80 BATU DANAU)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

Adakah Kerajaan mempunyai cadangan untuk menilai semula keperluan
membina Empangan Limbang sebagai satu daripada usaha untuk tujuan
“Flood Mitigation”?

 
 230.  YB ENCIK ROLLAND DUAT ANAK JUBIN (N.48 MELUAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

(i) Apakah status perlaksanaan projek Rural Electrification Scheme (RES) ke
kawasan di Nanga Bulo/Rantau Limau/Bukit Seri serta Masit di Ulu Kanowit?
(ii) Bilakah kawasan ini dapat menggunakan servis grid tetap SEB?

 
 231.  YB ENCIK BILLY ANAK SUJANG (N.1 OPAR)
 
  Bertanya kepada Menteri Sumber Asli dan Pembangunan Bandar
 

  

Apakah tindakan yang telah diambil oleh Kerajaan untuk memastikan
kampung-kampung tradisi seperti Kampung Pasir Hulu, Kampung Jantan,
Kampung Keranji, Kampung Paon, Kampung Temaga Dayak dan lain-lain
untuk dikeluarkan dari kawasan Hutan Simpan (Forest Extension 2005)?
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 232.  YB ENCIK ANYI ANAK JANA (N.49 NGEMAH)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

Adakah pihak Kementerian mempunyai perancangan bagi menubuhkan Pusat
Pengumpulan Produk Pertanian (Agriculture Collection Centre) khasnya di tiga
(3) Skim Penempatan Sementara (SPS) RASCOM bagi memudahkan
pemasaran produk pertanian di DUN Ngemah?

 
 233.  YB DATO SRI HUANG TIONG SII (N.45 REPOK)
 
  Bertanya kepada Menteri Infrastruktur dan Pembangunan Pelabuhan
 

  

Lebuhraya Pan Borneo adalah satu kebanggaan Sarawak, namun sering kali
terdapat permintaan untuk pembinaan P-Turn di lokasi strategik di
persimpangan kawasan kampung bagi memudahkan penduduk rumah
panjang seperti di Ulu Sarikei. Adakah Kerajaan mempunyai perancangan
untuk memenuhi permintaan ini?

 
 234.  YB DATUK MONG ANAK DAGANG (N.31 BUKIT BEGUNAN)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  
How many rural health clinics in the state, offer primary healthcare services for
the elderly?

 
 235.  YB ENCIK ALLAN SIDEN GRAMONG (N.50 MACHAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

Apakah status terkini Projek Proposed Water Supply Kanowit (Stage 2) Sibu
Division - Proposed Pipeline from Salim Water Treatment Plant, Sibu Water
Board to Kanowit, Sibu Division yang telah mencapai kadar 83.11% dan
dijangka siap pada suku ketiga pada tahun ini?

 
 236.  YB ENCIK YAP YAU SIN (N.12 KOTA SENTOSA)
 
  To ask the Minister for Finance and New Economy
 

  

With only 6.8% of the Federal Development Budget allocated to Sarawak in
2025, are there any steps being undertaken to improve on the percentage of
federal development budget allocation due to our relative infrastructure
underdevelopment when compared to Malaya?

 
 237.  YB ENCIK LIDAM ANAK ASSAN (N.62 KATIBAS)
 

  
To ask Minister for Food Industry, Commodity and Regional
Development

 

  
How can rural financial inclusion be improved to support smallholder farmers
and local entrepreneurs?
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 238.  YB ENCIK MIRO ANAK SIMUH (N.18 SEREMBU)
 
  To ask Minister for Energy and Environmental Sustainability
 

  
What are the challenges of the green and renewable economy in Sarawak
perspectives and its relation with sustainable development for the State?

 
 239.  YB ENCIK WILSON NYABONG ANAK IJANG (N.61 PELAGUS)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

(i) Adakah Kementerian merancang penempatan semula bagi sekolah yang
kerap dilanda banjir di DUN PELAGUS semasa musim tengkujuh seperti:-
a. SK Nanga Bawai,
b. SK Nanga Kebiaw, dan
c. SK Nanga Bena.
(ii) Apakah status pembinaan SMK Bukit Goram, Kapit?

 
 240.  YB ENCIK ABDUL YAKUB BIN HAJI ARBI (N.58 BALINGIAN)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

(i) Sejauh manakah undang-undang Sarawak “Distribution of Gas Ordinance
2016” yang dipinda pada tahun 2023 dikuatkuasakan oleh Kerajaan Sarawak
termasuk pelantikan PETROS sebagai aggregator gas tunggal sehingga kini?
(ii) Apakah reaksi PETRONAS?

 
 241.  YB ENCIK CHIENG JIN EK (N.51 BUKIT ASSEK)
 
  To ask the Minister for Transport
 

  

When to build Sibu Transport Hub / Terminal in order to resolve the long out-
standing issues on illegal parking of heavy vehicles at residential areas as well
as to relief traffic congestion in town area?

 
 242.  YB ENCIK BARU BIAN (N.81 BA'KELALAN)
 

  
To ask Minister for Food Industry, Commodity and Regional
Development

 

  

(i) What is the track record and standing of the appointed operator of the
Mozzarella cheese production project in Meragang?
(ii) How much is it costing the government to outsource this project?
(iii) How can locals participate and benefit from this project?
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 243.  YB ENCIK JOHN ANAK ILUS (N.23 BUKIT SEMUJA)
 

  
Bertanya kepada Menteri Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan
Tempatan

 

  

Adakah perancangan Kerajaan untuk membesarkan jalan dari Roundabout
Serian/depan Hospital Serian hingga ke simpang Durian Piazza (Roxy Hotel
Serian) yang sering menghadapi kesesakan kenderaan setiap hari?

 
 244.  YB TUAN HAJI MOHAMAD BIN DURI (N.38 KALAKA)
 

  
Bertanya kepada Menteri Pendidikan, Inovasi dan Pembangunan
Bakat

 

  

Apakah kaedah yang diambil bagi mengatasi masalah kekurangan guru, status
terkini projek menaiktaraf sekolah daif dan adakah projek bagi menaiktaraf
Kuarters guru di DUN N38 Kalaka?

 
 245.  YB ENCIK KENNEDY CHUKPAI UGON (N.66 MURUM)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  

(i) Apakah inisiatif Kerajaan dalam menyelesaikan masalah jaringan
telekomunikasi di DUN Murum, khususnya di Sungai Asap yang sering
terjejas?
(ii) Apakah status permohonan “Digital Village” di BRS Sungai Asap dan
bilakah projek ini dijadualkan dilaksanakan?

 
 246.  YB ENCIK SEE CHEE HOW (N.11 BATU LINTANG)
 
  To ask the Minister for Finance and New Economy
 

  

What is the total revenue in all taxes, duties, rates, levies, fees, charges and
receipts etc derived by the Federation of Malaysia from Sarawak, since the
formation of Malaysia in 1963 until this year 2024?

 
 247.  YB ENCIK ROYSTON BIN VALENTINE (N.57 TELLIAN)
 

  
Bertanya kepada Menteri Industri Makanan, Komoditi dan
Pembangunan Wilayah

 

  

(i) Apakah langkah-langkah yang diambil oleh kerajaan untuk meningkatkan
pengeluaran padi di Sarawak?
(ii) Apakah pendekatan yang digunakan untuk mengatasi cabaran dalam
memastikan keterjaminan makanan disamping peranan teknologi dalam
meningkatkan produktiviti pertanian di Sarawak?

 
 248.  YB DATO IBRAHIM BIN BAKI (N.8 SATOK)
 
  To ask the Premier of Sarawak
 

  
What is the level of labour shortage in Sarawak and what are the sectors that
remain critical at present and steps taken to resolve these issues?
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 249.  YB DATO DENNIS NGAU (N.77 TELANG USAN)
 
  To ask the Minister for Public Health, Housing and Local Government
 

  

What is the status of:-
(i) the repair work on Clinic Long Lama at RGC Long Lama and when is it
scheduled to operate back?
(ii) the building of Clinic Long San Ulu Baram project approved under the
Federal Budget 2024?

 
 250.  YB ENCIK SAFIEE BIN HAJI AHMAD (N.43 DARO)
 
  Bertanya kepada Menteri Utiliti dan Telekomunikasi
 

  
Apakah pelan strategik kementerian untuk mencapai kapasiti tenaga 15GWh
menjelang tahun 2025?

 

4. Sambungan Perbahasan Atas Bacaan Kali Yang Kedua Rang Undang-
Undang Perbekalan (2025), 2024 dan Usul Untuk Merujuk Resolusi Anggaran
Perbelanjaan Pembangunan Bagi Tahun 2025.

  

5. Penangguhan Mesyuarat.
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